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Vragen van het lid Tony van Dijck
(PVV) aan de minister van Financiën
over de kosten van betaalrekeningen
die door de banken weer flink zijn
verhoogd. (Ingezonden 3 februari
2010)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht over de kosten van
betaalrekeningen die door de banken
weer flink zijn verhoogd?1

2
Is het waar dat de kosten voor
eenvoudige betaalrekeningen bij
banken tot wel 20 procent zijn
gestegen?

3
Kunt u een overzicht presenteren hoe
de kosten van betaalrekeningen en
pintransacties zich de afgelopen
10 jaar voor burgers hebben
ontwikkeld?

4
Deelt u de mening dat de kosten van
het betalingsverkeer door de bancaire
sector zo laag mogelijk moeten
worden gehouden?

5
Hoe gaat u ervoor zorgen dat banken
de kosten van betaalrekeningen niet
ieder jaar blijven verhogen en dat

deze kosten voor bepaalde tijd
worden bevroren?

1 RTL Nieuws, 1 februari 2010
http://www.rtl.nl/(/actueel/rtlnieuws/
binnenland/)/components/actueel/rtlnieuws/
2010/02_februari/01/binnenland/
betaalrekening_flink_stuk_duurder.xml

Mededeling

Mededeling van minister De Jager
(Financiën) (ontvangen 3 maart 2010)

Hierbij deel ik u mede dat ik de door
het lid Van Dijck (PVV) gestelde
vragen over de verhoging van de
kosten van betaalrekeningen, die mij
zijn toegezonden per brief van
8 februari 2010, niet binnen de door u
gestelde termijn kan beantwoorden.
De beantwoording van de
Kamervragen vergt nadere
afstemming.
Ik verwacht de vragen binnen drie
weken te kunnen beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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